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Bergen op Zoom, 10 april 2024 

Betreft: Wachtlijsten Jeugdzorg. (aanvullende vragen 2 mei 2024).                                                                     

Geacht college,  

Onlangs bereikte ons signalen dat er jongeren, en hun gezinnen, zijn die op de wachtlijst 
staan. Een aantal jongeren dreigt 18 jaar te worden terwijl ze op de wachtlist staan. Hiermee 
dreigen deze jongeren zodra zij de jongvolwassen leeftijd bereiken, buiten de boot te vallen 
voor deze zorg. Ook horen wij dat jongeren vaak niet de maatwerkzorg ontvangen die in veel 
gevallen nodig is. Regelmatig wordt gekozen voor de “one size fits all” methodiek die de 
jongeren het gevoel geven niet gehoord te worden. Daarom heeft de SP-fractie de volgende 
vragen. 

• Bent u op de hoogte van deze problemen en hoe vindt de monitoring plaats? 
• Zijn er casussen bij u bekend dat jongeren buiten de boot vallen zodra zij 18 jaar oud 

worden? Graag onderbouwing met cijfers. 
• Hoe vaak wordt er ingezet op de “one size fits all” methode zonder aandacht voor 

maatwerk? Antwoord graag onderbouwd. 
• Is er proactieve beleid wanneer het zorgtraject van de jongeren nog niet beëindigd is 

of nog geen aanvang heeft gehad wanneer zij 18 worden? Hoe wordt dit aangepakt? 
• Hoeveel aanvragen voor spoedzorg komen er jaarlijks binnen? 

Ook bereiken ons signalen dat goedbedoelende mensen die een kamer met begeleiding 
willen bieden aan jongeren en jongvolwassenen, daar eigenlijk geen medewerking of gehoor  
krijgen. Soms kan het natuurlijk nodig zijn dat jongeren tijdelijk in een andere setting 
verblijven zodat de jongere en zijn/haar gezin aan de problemen kunnen werken. Dit geldt 
natuurlijk ook voor jongvolwassenen die extra ondersteuning richting zelfstandigheid kunnen 
gebruiken. 

• Bent u bekend met de stichting Kamers met Aandacht? https://kamersmetaandacht.nl 
• Navraag bij hen leert ons dat er in onze regio daar zeer weinig op wordt ingezet. Bij 

hun zijn slechts 3 situaties bekend. Bent u op de hoogte van de werkwijze van deze 
stichting en/of werkt jeugdzorg binnen Bergen op Zoom met een soortgelijke 
systematiek? Zo niet, waarom niet? Zo ja, kunt u dan de werkwijze uiteenzetten? 

• Heeft Jeugdzorg en de gemeente verzoeken ontvangen van goedwillende mensen 
die aan zo’n systeem hun medewerking willen verlenen? Graag uitleg hoe deze 
verzoeken worden behandeld en/of gescreend? 

https://kamersmetaandacht.nl/


Dit zijn voorlopig onze vragen. Vervolgvragen zullen eventueel in een later stadium gesteld 
worden. 

Graag zien wij de vragen beantwoord conform ex. Art.34 van het RvO.  

Vriendelijke groeten namens de SP-fractie,  

Theo de Jong, Elly van de Riet en Wilfred Landa. 

Aanvullende vragen: 

Het gebeurt steeds vaker dat jeugdigen, onder behandeling van de jeugdzorg, uitvallen op 
school door diverse redenen. Onlangs werd er door Een Vandaag hierop ingegaan.                                     
Het is natuurlijk onwenselijk dat jeugdigen, gedurende lange periodes niet naar school gaan.              
Daarom voegen wij de volgende vragen toe. 

• Hoeveel jeugdigen in Bergen op Zoom heeft u in beeld?  
• Kunt u uitleggen hoe de werkwijze van de Leerplichtambtenaar met de ouders en de 

school verloopt? 
• In hoeveel casussen wordt jeugdzorg ingeschakeld of is dit een standaard traject?  
• Wordt er voor jeugdigen maatwerk toegepast die aansluiten bij hun problemen? Zo 

niet, waarom niet? 
• Komt het voor dat er een andere, tijdelijke, educatieve dagbesteding wordt 

aangeboden in samenwerking met de Leerplichtambtenaar? Zo niet, waarom niet? 
• Wat is de inzet op preventie tot uitval door de Leerplichtambtenaar? 

Tot zover. 

 

 

 

 

 
                           


